
Zápis z jednání Osadního výboru Horní Stakory (OVHS) 15.7. 2021 od 18:30 hodin 

Účast členů: P. Švestková, M. Štěpánek, J. Horák, M. Rybář, J. Krejčí, L. Antoň, Ing. 

Mlejnek 

Přizvaní zastupitelé: Ing. Blecha,  

Hosté: Ladislav Klein  

1) Záměr rekonstrukce provozovny v Horních Stakorách. Pan Klein předložil 

k posouzení nákres úpravy provozovny ke zpracování masa a drobného prodeje na 

stravovací zařízení. Záměr předpokládá směnu obecního pozemku s nepoužívanou 

obecní studnou za pruh, který by rozšířil současný úzký chodník podél provozovny.  

Osadní výbor podporuje záměr pana Kleina. Jako jednoznačný přínos hodnotí 

obnovení restauračního provozu a rozšíření chodníku kolem provozovny.  

Osadní výbor doporučuje směnu pozemků potřebných pro rekonstrukci 

provozovny. Studna již desítky let po vybudování vodovodu neplní funkci veřejného 

zdroje pitné vody, a proto je možné ji začlenit do stavby. Město vlastní ještě jednu hlubší 

a vydatnější vrtanou studnu v parku u hřbitovní zdi, kterou ale také zatím nevyužívá.  

Místo neudržovaného pásu rostlin kolem silnice jsou městem naplánována parkovací 

místa, která by byla potřebná zbudovat pro bezproblémový provoz stravovacího zařízení. 

Pan Klein dále informoval, že má zájem využít i prostor čekárny pro poskytování 

občerstvení v době uzavření hlavní provozovny. 

Osadní výbor souhlasí s využitím čekárny, pokud zůstane zachovaný prostor pro 

čekající cestující na autobus. Čekárna byla dříve pronajata jako holičství a následně 

jako zázemí pro poštovní doručovatelku. Od té doby byla místnost využívána jen 

sporadicky. Stavba je z roku 1961 a bylo by třeba ji zmodernizovat.    

2) Rekonstrukce hasičárny. Na posledním jednání zastupitelstva zazněla informace, že 

když nebude spolky předložen rozpis činností na každý den, tak není naděje na získání  

dotace  na rekonstrukci. Starosta SDH M. Rybář a vedoucí skupiny aktivních matek 

Petra Švestková konstatovali, že charakter jejich činností není tak rozsáhlý, aby 

předložili náplň činnosti na všechny dny v roce. Rekonstrukce byla připravena 

z iniciativy města jako náhrada za slibovanou klubovnu na hřišti za školou. Nebylo 

podmíněno, že rekonstrukce proběhne jen v případě, že bude získána dotace. Žádost 

občanů o vytvoření solidního prostoru pro rozvíjení společenských aktivit byla 

vyjádřena v předané petici z února 2021. 

 

3) Stížnosti občanů na rychlou jízdu motoristů v ulici od čekárny k hasičské nádrži. 

Vzhledem k tomu, že další dopravní značení se jeví jako neúčinné doporučuje OV 

provést stavební opatření, která na místní komunikaci fyzicky zabrání nepřiměřeně 

rychlé jízdě.  

 

4) Informace o stavbě kanalizace – dokončuje se poslední část řádu v uličce. Současně 

probíhá úprava místních komunikací dohodnutou metodou, kdy dochází k promísení 

materiálu z ulice s pojivem. O postupu napojování jednotlivých nemovitostí budou 

občané včas informováni. V jednom případě se nepodařilo dospět k dohodě o napojení 

rodinného domu. Majitel řeší záležitost s investorem – VaK MB. 



 

5) Hasičská nádrž pod Babou – Starosta SDH informoval, že se pokoušeli dotěsnit 

protékající kbel, ale nepodařilo se to. Navrhují, že v podzimních měsících nádrž vypustí, 

vyčistí a nově utěsní. Upozorňují, že obecní plochy kolem nádrže nejsou dosud 

posekány. 

 

  Zapsala P. Švestková, předsedkyně osadního výboru. 


